

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。
May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.
- 三、本週五晚間讀經聚會將交通馬可福音第六章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(晚六時四十五分同享晚餐)
We will share the book of Mark chapter 6 on the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.
- 四、「十字架-耶穌在中國」影片一套四片 DVD 書室特價 32 元，「迦南詩選」音樂一套兩片 CD 特價 19 元，合購共 50 元(含稅)。若您願意購買煩請向蔣幼麟姊妹購買。
- 五、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。
Please join us for lunch after the meeting as well as clean up.

申 Du 11:11-12

你們要過去得為業的那地、乃是有山、有谷、雨水滋潤之地。是耶和華你神所眷顧的、從歲首到年終、耶和華你神的眼目時常看顧那地。

But the land you are crossing the Jordan to take possession of is a land of mountains and valleys that drinks rain from heaven. It is a land the LORD your God cares for; the eyes of the LORD your God are continually on it from the beginning of the year to its end.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789
Wednesday 週三: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Friday 週五: 20425 La Puente Road, Walnut, CA 91789
(First Baptist Church of Walnut Valley)
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907
Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇四年一月四日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會：

沈保羅，錢弘

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：錢弘

翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲

報告：冷晶

信息：作見證(四) - 愛的見證

詩歌：聖 699 我們愛

<一> 愛的來源

約一 4:19 我們愛，因為神先愛我們。

<二> 愛的命令

約 13:34 我賜給你們一條新命令，乃是叫你們彼此相愛；我怎樣愛你們，你們也要怎樣相愛。

約 13:35 你們若有彼此相愛的心、眾人因此就認出你們是我的門徒了。

<三> 愛的見證

1. 彼此接納

羅 15:7 所以你們要彼此接納、如同基督接納你們一樣、使榮耀歸與 神。

2. 彼此饒恕

西 3:13 倘若這人與那人有嫌隙、總要彼此包容、彼此饒恕。主怎樣饒恕了你們、你們也要怎樣饒恕人。

3. 彼此相愛

羅 13:8 凡事都不可虧欠人，惟有彼此相愛要常以為虧欠；因為愛人的，就完全了律法。

January 4, 2004

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Jing Leng

"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Joseph Chien; Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang; Announcer: Jing Leng

Sermon: THE TESTIMONY OF LOVE

Hymn: Hymnary 699

I. The Source of Love

1Jo 4:19 We love because he first loved us.

II. The Commandment to Love One Another

John 13:34 "A new command I give you: Love one another. As I have loved you, so you must love one another. 35 By this all men will know that you are my disciples, if you love one another."

II. The Testimony of Love

1. Accept one another

Ro 15:7 Accept one another, then, just as Christ accepted you, in order to bring praise to God.

2. Forgive one another

Co 3:13 Bear with each other and forgive whatever grievances you may have against one another. Forgive as the Lord forgave you.

3. Love one another

Ro 13:8 Let no debt remain outstanding, except the continuing debt to love one another, for he who loves his fellowman has fulfilled the law.